
DANIEL VÁVRA: PROČ PROBOHA MAJÍ
VŠICHNI CHLÍBKOVÉ, VAŠÁKOVÉ A
VOJTĚCHOVÉ TAKOVÝ ODPOR K TESTOVÁNÍ
A TRASOVÁNÍ NAKAŽENÝCH OČKOVANÝCH
LIDÍ? A NEPŘIŠLI JSME NA NIC JINÉHO,
NEŽ … PENÍZE.. MILIARDY…
- CZ24 News | 14. listopadu 2021

ČESKO: Asi jste si všimli, že tu poslední dobou hodně píšu o Covidu. Nerad bych, aby to vypadalo, že
mám něco proti očkování. Dělám to ze zcela jiného důvodu.

Mám pocit, že vláda se chová zcela iracionálně a místo aby skutečně dělala funkční opatření,
soustředí se zcela slepě jen na jednu věc. Nedává to žádný smysl. A já se ho snažím dobrat. Jsou
neschopní, nebo je to něco jiného?

Včera jsem měl šanci bavit se s pár lidmi z politiky trochu svítících do myšlení našich “motivátorů”.
Tedy politiků a expertů, kteří se snaží vyřešit sílící pandemii tím, že strašidelnými filmečky nutí lidi,
aby udělali něco, co velká část z nich nepotřebuje, místo toho aby testovali ty, kteří to šíří, protože to
by demotivovalo ty, kteří (ne)potřebují očkování od toho se očkovat.

Díky této geniální strategii se ti, co se nechtějí očkovat, ještě více zabejčili a ti co už se očkovali a
nakazí se, se nemusí testovat a roznášejí to všude kolem sebe.

Pokud vám přijde, že tohle není moc chytrá strategie a možná naplňuje skutkovou podstatu
nějakých trestných činů, tak mě taky.

Pokud něco úmyslně dělám a vím, že to vede k okamžitému zhoršení akutní situace, ale já to stejně
dělám, protože chci donutit nátlakem nějakou skupinu, aby udělala něco, co teoreticky pomůže cca
za 2 měsíce, tak jsem buď hlupák nebo sabotér, kterému zjevně nejde o to zlepšit ihned situaci, ale
úplně o něco jiného.

Řešili jsme tedy co je to NĚCO JINÉHO. Proč proboha mají všichni Chlíbkové, Vašákové a Vojtěchové
takový odpor k testování a trasování nakažených očkovaných lidí? Proč proboha zpoplatnili testy,
když tím zcela jednoznačně spousta lidí na ně nebude chodit, protože prostě nemají dost peněz a tím
se zvětšuje šance na šíření viru?

A nepřišli jsme na nic jiného, než peníze.

To máte totiž tak. V naší zemi se vyočkovalo 12,6 milionu dávek vakcíny. Jedna dávka Pfizeru, který
je u nás nejrozšířenější (10m dávek) stojí (po posledním zvýšení cen) 497 korun
(zdroj https://www.novinky.cz/…/pfizer-a-moderna-zvysily-ceny…). To je krásných 6,2 miliardy korun.
Pro koho ptáte se? Inu kromě Pfizeru a dalších i pro firmu Avenier miliardáře Chrenka, v jejímž
představenstvu sedí jistý pan Prymula a donedávna i jistý pan Maďar
(zdroj https://www.lidovky.cz/…/centralnim-distributorem…). Pan Prymula je mimochodem teké
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ředitelem v nemocnici Agel v Říčanech, která taky patří panu Chrenkovi. Avenier dostane za
centrální distribuci vakcín 150 milionů.

Kromě toho dostávají za očkování jedné dávky cca 300 korun teké lékaři a očkovací centra (které
také vlastní Avenier). V česku má jeden praktický lékař průměrně 1700 pacientů
(zdroj: https://www.lidovky.cz/…/praktickeho-lekare-poradi…).

Když tedy průměrný praktický lékař naočkuje dvěma dávkami 60% svých pacientů, vydělá si
podle všeho 600 000 korun.

Kromě toho ovšem praktici od pojišťoven dostávají ještě motivační poplatek “za přemluveného
důchodce nad 65 let”. 380 korun
(zdroj https://www.seznamzpravy.cz/…/za-premluveneho-seniora-k…). Naočkuje li lékař třeba 200
důchodců, přivydělá si dalších krásných 76 tisíc. Tomu říkám motivace zapojit se do boje s pandemií.
(pokud jste lékař a toto je ve vaší praxi jinak, prosím opravte mě a rád uvedu věc na pravou míru)

V naší krásné zemi je stále nenaočkováno 4,4 milionu lidí a dětí. Když z toho vynecháme ty úplně
nejmenší a největší odpírače, kteří se nenechají otečkovat ani když za to bude kriminál, tak to dělá
třeba (plus minus) další 3 miliony nucených “zákazníků” a tedy další skoro TŘI miliardy pro Pfizer a
desítky milionů pro firmu Avenier a miliardy pro očkovací centra (taky Avenier) a lékaře.

Tím to ale nehasne. Máme tu totiž třetí dávku! To máme potenciálně další 4,5 miliardy, když
naočkujeme povinně 9 milionů lidí pro Pfizer a Avenier a další poplatky za naočkování pro očkovací
centra (Avenier jich má 22) a lékaře (zdroj https://www.ockovacicentrum.cz/…/informace-ke-treti…).

A když se naplní vize, které už pronáší kupříkladu Flégr a další, tedy že bude potřeba si dát
i čtvrtou a dost možná i pravidelně, tak z těch 4,5 miliard se stane pravidelná každoroční
renta.

Tak. Tomu už říkám důvod lobbovat za povinné očkování pro všechny. I ty kteří mají imunitu po
prodělané nemoci. I pro děti, které to nepotřebují.

No ale proč ten vládně expertní naprosto iracionální odpor k testování? Vždyť testování je kromě
toho, že by dokázalo zabránit šíření nemoci, je taky úžasný byznys! O tom by zase mohl vyprávět
další covid expert – biochemik Konvalinka, jehož firma Diana Biotechnologies měla po ztrátovém
roce 2019 loni zisk přes sto dvacet milionů korun. Letos už má nasmlouvány se státem testy za 90
mega. (zdroj https://www.parlamentnilisty.cz/…/To-je-byznys-Firma…)

Jeden PCR test stál do června 2021 1 310 Kč a antigenní 351 Kč. Od června to je 814 za PCR a 201
za antigenní (Zdroj https://koronavirus.mzcr.cz/ministerstvo-zdravotnictvi…/).

PCR testů bylo k tomu datu provedeno 7,5 milionu. To je skoro 10 miliard korun. Od té doby za
novou cenu 4,7 milionu za 3,8 miliardy. To je dohromady krásných 13,8 miliardy korun.

Antigenních testů bylo provedeno do června 19 milionů za 6,7 miliardy a pak dalších 10 milionů za
dvě miliardy. Celkově tedy je testovací byznys na víc než 22 miliardách korun obratu (nikoliv čístého
zisku).

A jen aby jsme ty čísla uvedli do kontextu v rámci našeho zdravotnictví. Rozpočet Ministerstva
zdravotnictví je cca 10 miliard. Výdaje zdravotních pojišťoven byly za 2019 300 miliard. Náklady na
očkování a testování jsou v desítkách miliard a přesahují 10% všech ročních výdajů na zdravotnictví.
Víceméně pro několik málo firem za primitivní a levné úkony.
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Teď se tedy naskýtá otázka proč je vláda za každou cenu proti testování? Skoro to vypadá, že chtějí
ušetřit a nic nedají na kšefty testovacích firem. Problém je v tom, že oni tím šetřením prohlubují
šíření nemoci a místo aby řekli, že chtějí šetřit tvrdí něco o tom, že by testy demotivovali lidi od
očkování.

Pravda ale může být i jinde. Od prvního listopadu testy přestaly být zdarma. Jeden by řekl, že tím
pádem se dá čekat, že jejich množství výrazně poklesne. Jenže ono se to nestalo a testů je ve
skutečnosti každý den více než před tím!
(zdroj https://onemocneni-aktualne.mzcr.cz/…/kumulativni-prehledy)

Proč? Protože zároveň se zkrátila jejich platná doba na polovinu a tak kdo chce chodit neočkovaný do
práce, musí se testovat 2x týdně místo jednou a ještě navíc si to musí sám zaplatit! Byznys pana
Konvalinky tak jede dál a stát to nic nestojí.

Dá se přitom čekat, že i když se naočkuje více lidí, firmy budou dál dobrovolně pro jistotu testovat,
nebo se naopak začne znovu povinně testovat i očkované, až bude proočkovanost vyšší. A vždyckiy
tady bude nemalá skupina antiwaxerů, kterým to můžeme případně napařit ještě častěji, nebo
naschvál zdražit.

Někdo to věru dobře nastavil.

No a pokud se vám zdá, že to všechno je konspirace a naše vláda, experti a další zainteresovaní to
dělají jen pro naše zdraví a krásné modré oči, tak si vězte třeba tohle:

Pfizer dostal v minulosti například pokutu 60 milionů dolarů za to, že se přiznal, že
“Zaměstnanci společnosti upláceli zahraniční vládní úředníky, aby předepisovali produkty Pfizer v
Rusku, Bulharsku, Chorvatsku, Kazachstánu, Srbsku, České republice, Číně a Itálii.”
(Zdroj https://www.triplepundit.com/…/pfizer-pays-602m…/106756)

Společnost Pfizer a její dceřiná společnost Pharmacia & Upjohn Company zaplatily 2,3
miliardy dolarů za urovnání trestních a občanskoprávních závazků za nezákonnou propagaci svých
farmaceutických výrobků.

Do vládních programů zdravotní péče byly předkládány falešné žádosti, které obcházely pojistné
programy. Společnost musela v rámci urovnání zaplatit přibližně 1 miliardu dolarů zdravotním
pojišťovnám Medicare, Medicaid a dalším vládním pojišťovacím programům.

Společnost Johnson & Johnson zaplatila 485 milionů dolarů jako pokutu za trestný čin a
propadnutí majetku a 1,72 miliardy dolarů jako občanskoprávní vyrovnání za urovnání různých
obvinění z pochybení vznesených v roce 2013.

Společnost byla shledána vinnou z uvádění léků na předpis, včetně antipsychotik Risperdal a
Invega a léku na srdeční selhání Natrecor, na trh mimo označení. Byla obviněna z nabízení plateb
poskytovatelům zdravotní péče za jejich nezákonný marketing zaměřený na starší pacienty s
demencí. (Zdroj https://www.pharmaceutical-technology.com/…/biggest…/)

Ano, ČR je na seznamu taktéž. A to nešlo zdaleka o takový kauf jako dnes.
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